
 
  

Z A P I S N I K 
SA 31. SJEDNICE UPRAVNOG ODBORA 

 
 
Sjednica je održana u utorak, 27.09.2016. godine u prostorijama  Hrvatskog olimpijskog odbora  
(HOO), Trg K. Ćosića 11,  Zagreb,  s početkom u 13.00 sati. 
 
Prisutni članovi UO: Stjepan Peršin, predsjednik;  Ivo Pogorilić, član; Ivica Čatoš, član;  Mladen 
Čop, član; Miro Papec, član i predsjednik Odbora za sport, Zdravko Leljak, član i zamjenik 
predsjednika Odbora za sport. 
 
Odsutni članovi UO: Igor Bošković,  Zvonko Pavlic,  Milivoj Gregurić (opravdano) 
 
Prisutni članovi NO: Dragutin Srečec, predsjednik;  Ivica Mihaljević i Pavle Budinščak, članovi 
 
Ostali prisutni: Ivan Lafter, glavni tajnik HMS-a; Renata Suchy, tajnica HMS-a 
 
Gosp. Peršin je otvorio sjednicu i pozdravio sve nazočne te konstatirao da postoji kvorum za 
održavanje i donošenje pravovaljanih odluka. Predložio je dnevni red kakav je bio svima 
dostavljen, takav dnevni red je jednoglasno usvojen i glasi: 

 
Dnevni red: 

 
1.Usvajanja zapisnika sa  30. sjednice od 19.07.2016. 
2. Određivanje datuma izborne Skupštine  i programske Skupštine  HMS-a 
    - izvjestitelj: Ivan Lafter 
3. Obilježavanje 25-te godišnjice osnutka HAMŠS-a 
     – izvjestitelj: Ivan Lafter 
4. Informacije o sportskoj sezoni i aktivnostima u motociklizmu 
    - izvjestitelji: Miro Papec i Igor Bošković 
5. Prijedlog za člana Skupštine HOO za mandatno razdoblje 2016. – 2020. te člana 
    Komisije za sportaše HOO, predstavnika neolimpijskih sportova 2016. – 2020. 
    - izvjestitelj: Ivan Lafter 
6. Poslovanje HMS-a 1. do 6. mjeseca 2016. 
    - izvjestitelj: Ivan Lafter 
7. Ostala pitanja i prijedlozi  
 
 
 
Ad.1. Usvajanje Zapisnika s 30.  sjednice UO održane 19.07.16.  
Zapisnik s  navedene sjednice  jednoglasno je usvojen. 
 
Ad.2. Određivanje datuma izborne i programske Skupštine HMS-a 
Gosp. Peršin je predložio da se te dvije Skupštine objedine i održe istog dana. 
Gosp. Lafter obavještava da se treba odrediti datum i o tome obavjestiti članice. Trebalo bi se 
obavezno držati procedure i odredaba Statuta. U 11. mjesecu bi trebalo napraviti  jednu sjednicu 
UO. Na izbornoj Skupštini bira se predsjednik, dva dopredsjednika, 6 članova Upravnog odbora 
od čega je jedan član predstavnik Komisije sportaša. O svim pojedinostima biti će članice 
upoznate putem dopisa. Prijedlog je da Skupština bude 03.12. u Križevcima (subota). Na 



 
prošlom UO je gosp. Peršin rekao na prijedlog ostalih članova da se kandidira, da će obaviti 
kontakte su svom klubu. Da bi se netko kandidirao mora imati podršku najmanje 5 članica. 
Gosp. Peršin smatra da nije problem da Skupština bude u Križevcima ili u bilo kojem drugom 
gradu, da su ove 4 godine bile izrazito burno razdoblje te da je omogućeno da motociklistički 
sport živi. Ostvaren je i dobar kontakt s lokalnim i državnim tijelima kao što su MUP, HAK, CVH. 
Uvedene su i neke aktivnosti kojih prije nije bilo  kroz Odbor za motociklizam.HMS nije uzeo niti 
jednu kunu od lokalnih smouprava, sve je otišlo klubovima na tim područjima. Na žalost do INE 
se nije doprlo. Održavanje Skupštine u Križevcima bilo bi u redu, klub ima dobre rezultate i slavi 
65-godišnjicu postojanja. 
Gosp. Papec se slaže da Skupština ne treba uvijek biti u Zagrebu. 
Gosp. Pogorilić se isto tako s time slaže, a njegov klub podržat će za predsjednika gosp. Peršina 
što će i pisanim putem dostaviti u tajništvo HMS-a. 
Gosp. Čop se isto tako slaže da Skupština bude u Križevcima i da i njegov klub podržava gosp. 
Peršina.  
Gosp. Lafter predlaže da se tom prilikom Križevci proglase i gradom motociklista, jer to 
zaslužuju te bi se tamo u tom smislu napravila jedna takva svečanost. Po Statutu treba biti ove 
godine i redovna, programsko-financijska Skupština za 2017. pa predlaže da to bude još u 
starom sazivu, nakon toga pauza i onda izborna Skupština.  
Po diskusiji jednoglasno je donesena slijedeća odluka. 
2.1. Dana 3. prosinca 2016. održat  će se u Krževcima s početkom u 11.00 sati redovna 
programska Skupština, a u 13.00 sati izborna Skupština.  
 
Ad.3 Obilježavanje 25-te godišnjice osnutka HAMŠS-a 
Gosp. Lafter je obrazložio da je pred 25 godine, točnije 5.10.1991. održana Osnivačka skupština 
HAMŠS-a i time se sport odvojio od HAK-a. U suradnji s HAKS-om održat će se prigodna 
svečanost na koju će biti pozvani sudionici  tog događaja pred 25 godina kao i članovi UO 
HAKS-a i HMS-a. Klubovima osnivačima i delegatima dodjelit će se povelje kao i ostalima koju 
su na njoj sudjelovali (povelje bi bile plave, zlatne i zelene). Protokol: otvara domaćin, 
predsjednik kluba  ŠK 1.HMK Zagreb, te dalje vodi gosp. Srečec koji je i tada vodio Skupštinu te 
će zamoliti predsjednike oba saveza za riječ, zatim podjela povelja nakon čega bi bio mali 
domjenak. Trošak bi iznosio oko 10.000 kuna i svaki savez bi snosio polovicu. Pokušati će se 
dovesti TV. 
3.1. Obavijesti po toj točki dnevnog reda primljene su na znanje. 
 
Ad.4. Informacije o sportskoj sezoni i aktivnostima u motociklizmu 
Gosp. Papec je dao kraći izvještaj o dosad održanoj sportskoj sezoni po disciplinama. 
Obavještava da će se najvjerojatnije 12. studenog održati sjednica Odbora za sport na kojem će 
se prodiskutirati i izvjestiti o cjelokupnoj sezoni. 
Gosp. Peršin ukazuje da se javljaju neke nelogičnosti, zašto „brzinci“ plaćaju toliko više za 
startninu nego druge discipline, zašto se isto boduju ekipe klubova i u disciplinama gdje su 3 kao 
i one u kojima je 10-tak klasa. Čestita na dobrim rezultatima vozačima  AARR, zahvaljuje svim 
organizatorima te dodaje da još ima prostora za napredak. 
Gosp. Peršin obavještava da tajnik Odbora za motociklizam  gosp. Varga daje puno truda da se 
o touringu kao i ostalim aktivnostima Odbora za motociklizam čuje. BMW MK Zagreb je postigao 
vrlo vrijedne rezultate u touringu. Osim toga iniciran je tjedan besplatnog tehničkog pregleda 
motocikala  i trebao bi taj isti tjedan u 4. mjesecu i dalje ostati. Prijeđena kilometraža u HMS 
touring kupu je dobar argumenat pri nekim ustanovama i ministarstvima. 
Za idući Upravni odbor trebalo bi pripremiti izvješće Odbora za motociklizam. 
Gosp. Lafter izvještava da je 2015. godine donesena odluka da se bodovanje za Zlatnu kacigu i 
plaketu za PH u disciplinama  MR i MS zbrajaju rezultati is skupnog generalnog redoslijeda, ali 
to nije više potrebno jer se broj vozača povećao. 



 
 
4.1. Primaju se na zananje informacije o sportskoj sezoni i aktivnostima u motociklizmu. 
4.2. Jednoglasno se donosi odluka da se izmjena članka 15. objavljena u tiskovini Dodaci 2015 
u Pravilniku o dodjeli nagrada i priznanja (članak 4) u drugoj crtici briše iza zareza i on sada 
glasi: sedam puta s prekidima osvojio prvo mjesto u prvenstvu Hrvatske u istoj disciplini. 
 
 
Ad.5. Prijedlog za člana Skupštine HOO za mandatno razdoblje 2016. – 2020. te člana 
    Komisije za sportaše HOO, predstavnika neolimpijskih sportova 2016. – 2020. 
   
5.1. Jednoglasno je donesena odluka da se za člana Skupštine HOO za mandatno razdoblje 
2016 – 2020 bira gosp. Stjepan Peršin, predsjednik HMS-a. 
5.2. HMS nema uvjeta (sportaša s potrebnim kvalifikacijama) za imenovanje  predstavnika u 
Komisiju za sportaše  (neolimpijski sportovi) 
 
 
Ad.6. Poslovanje HMS-a za 1. do 6. mjesec 2016. 
Gosp. Lafter je izvjestio da su potrebna izvješća uredno dostavljena na FINA-u, te da je prihod 
bio nešto veći nego prethodne godine. Predlaže da se još jednom uputi pismo članstvu oko 
podmirenja dugova. 
Gosp. Leljak je postavio pitanje refundacije plaće od HOO-a, odnosno da je refundacija HOO 
manja nego što se isplaćuje za plaće. 
Gosp. Lafter obavještava da je cilj da se ne plaćaju neki poslovi vanjskim dobavljačima, već da 
to rade zaposlenici. 
 
Ad.7. Ostala pitanja i prijedlozi 
Gosp. Pogorilić postavio pitanje dodjele nagrada predsjednika(ce) RH koje su davno poslane u 
ured još bivšeg predsjednika RH. Gosp. Lafter obavijestio da je razgovaro s gosp. Štetnerom 
koji je na čelu jednog od odbora u uredu Predsjednice, radi se na tome da gđa Predsjednica 
primi izaslanstvo HMS-a početkom iduće godine gdje bi se razgovaralo o tome kao i 20. 
godišnjici HMS-a. 
Gosp. Lafter izvještava da će s gosp. Peršinom napraviti hodogram aktivnosti u idućem periodu 
(poslati klubovima tko je zainteresiran za organizaciju proglašenja po disciplinama, sastanci 
komisija s klubovima i vozačima), planira se održavanje sjednica Odbora za sport i Odbora za 
motociklizam. Javio se novi klub iz Tara kraj Poreča koji gradi MX stazu, ali nisu još dobili 
Rješenje od nadležnog ureda, obavijestiti ih da se pošalje kopija ovjere da su predali 
dokumente. 
Kongres FIM-a održava se ove godine u Berlinu  od 24. do 28. studenog. Delegat HMS-a na 
Skupštini je Stjepan Peršin čije troškove snosi HOO prema financijskom planu. Ostali pokrivaju 
troškove osobno ili im klub pokriva. 
Gosp. Lafter izvještava da bi se s Noći prvaka proslavila i 20. godišnjica osnivanja HMS-a 
(25.01.1997.) 
Jednoglasno je doneseno da se jedan stari kompjuter donira 1.HMK Zagreb. 
 
Završeno u 15.30 sati. 
 
 
 
Zapisnik sastavila:       Predsjednik UO HMS-a: 
 
Renata Suchy        Stjepan Peršin, dipl. ing. 


